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PRoToKoŁ NR 1l202I

ZZEBRANIA ZARZĄDU OSIEDLA ,,,DZI

Zebrante odbyło się w dniu 8 kwietnia ż02Ir. (początek godz.l9uu) * siedzibie ZarząduOsiedla

,,Dziedztce" przy ul. Strazackiej 1.

W zebraniu udział wzięli członkowie Zarządu: Marek Gruszka, Adam Hess. Teresa Stokłosińska,

Agnieszka Zagorska, Stanisław, Pindel i jako zaproszony gość

3. Podczas zebrania:

a) odczytano treść Protokołu nr 612020 zzebtaniaZarząduw dniu 03.1I.2020 r. i dokonano jego

jednogłośnego przyjęcia w drodze głosowania,

przedstawiono zebranym fragment Uchwały BudZetowej z dnia 15.12.2020 r. dotyczący

zadań przyjętych do realizacj i przez Gminę a zaproponowanych przęz OZM Osiedla

,,Dziedzice",

poinformor.vano o zabudowie gablotki i tablicy osiedlowej na frontowej ścianie remizy,

przekazano informację o pomocy udzielonej jednemu z mieszkańców ul. Wierzbowej przez

przedstawi ciela Zarządu i gminny OPS,

omólviono przebieg spotkania przewodniczącego Zarządu i prezesa OSP z Burmistrzem w

sprawie czyszczenia rowów w rejonie Ochodzy; aktualnię przedmiotowe zadanie jest w fazie

realizacji przez druhów tutejszej OSP,

poinformowano o wykonaniu odwodnienia na końcu łącznika ul. Piasta z ul, Legionów oraz o

zarurowaniu dodatkowego odcinka od łącznika do studzienki,

szeroko omówiono problematykę związaną zpracami przy modernizacji linii kolejowej

i wpływie tych prac na odprowadzenie wód opadowych i gruntowych w róznych miejscach

osiedla, co było przedmiotem spotkania w,UM w dniu 22.03 br.,
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h)

i)

przedstaw,iollo sprawę lokalizac.!i koszy na śmieci na terenie osiedia: mimo poddania ternatu

pod konsultacje społeczne na stronie fb nie wpłyneły,z tego żrodłażadne propozycje w

związku z czym Zarząd przedstarvił swoje sugestie lokalizacji,

poinformowano o piśmie wystosow,anym do Komisariatu Policji w sprawie naruszania

przepisów ruchu drogowego na ul. Legionów,

omówiono krvestie związane z projektowaną organizacją ruchu w rejonie ulic: Leśnej ,Łężnej,
Klimesza i Ochodzkiej,

zgłoszono fakt dalszego zaśmiecania rejonu przy Starej Winiarni oraz drastycznie

pogarszającego się stanu w/w obiektu budor,vlanego; zobowiązano przewodniczącego do

podjęcia stosownych krokórv w przedmiotorłych sprawach.

Na tyn' protokół zakończono.

j)

k)

Anonimizacja danych osobowych osób - na podstawie ąrt. 5 ust, 2 ustawy o dostępie do informacji
publicznej (t,j. Dz. U.2020, poz. 2176 z poźn. zm. )

Anonimizacji dakonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela Partyka -Dzido


